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ORSZÁGGY Ű LÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszon y
Az Országgy ű lés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Milyen rendeletek elkészítésére készül a minisztérium a sz ő lő-
és bor-reformmal kapcsolatban?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi é s
vidékfejlesztési miniszter úrnak.

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar minőségi bor-szabályozás, mely eddig a germán rendszer szerint a termés természetes cukortartalma, a
fajta és a term őhely hármas keretében volt meghatározva most a neolatin rendszernek megfelel ően a term őhely
mindenhatósága szerint szükséges meghatározni .

A Bor Eredetvédelmi Bizottság az elmúlt 4 évben 8 „eredetvédett bor” szabályzatát tudta elfogadni, melyet a
miniszter rendelet formájában kihirdetett .

Az Európai Unióban elfogadták a sző lő - és bor-reformot, ehhez kapcsolódva kérdezem Miniszter úrtól :

1. Milyen tájékoztatást tervez Miniszter úr a termel őket érintő jogszabályváltozás kapcsán ?

2. Mikor látja indokoltnak Miniszter úr, hogy a magyar borjog változtatásával, a bortörvény módosításáva l
létrehozza a nemzeti jóváhagyó testületet a termékleírások elfogadására, illetve a jelenlegi hegyközség i
rendszerre építve az eredetgarancia EU-konform rendszerét ?

3. A jelenlegi Bor Eredetvédelmi Bizottság helyett tervez-e Miniszter úr egy, a külföldi példáknak
megfelelő „eredetvédelmi intézetet” „eredetvédelmi testületet” létrehozni ?

4. Lát-e Miniszter úr lehetőséget arra, hogy a forgalomba hozatali járulék ellen ő rzésre elkülönített 40% -
ából ezekre az ellenő rzési feladatokra felhasználásra kerüljön sor?

Várom válaszát.

Budapest, 2008 . július 17 .

Tisztelettel :

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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